

Title (en)  
Storage device capable of moving between a top position and a bottom position

Title (de)  
Ordnungsvorrichtung, die zwischen Hoch- und Tiefposition umstellbar ist

Title (fr)  
Dispositif, de rangement déplaçable entre une position haute et une position basse

Publication  
**EP 1925236 A1 20080528 (FR)**

Application  
**EP 07291264 A 20071017**

Priority  
FR 0654311 A 20061017

Abstract (en)  
The device has a horizontal sliding device fixed in raised position with a horizontal support (40), and enabling a storage case (10) to horizontally slide with respect to the support. A vertical displacement device displaces the case between the raised position and a lowered position. The sliding device has horizontal rails (30) slidably receiving a T-shaped sliding element (21) integrated to the case. Each rail is closed at its front end (36) to form a stop for the sliding element.

Abstract (fr)  
Dispositif de rangement en hauteur déplaçable entre une position haute et une position basse, comprenant : #ç un support (40), tel qu'un meuble, une étagère ou un mur, #ç un caisson de rangement (10), #ç un dispositif de glissière sensiblement horizontal (20,30), fixé en position haute audit support (40) et destiné à faire coulisser horizontalement ledit caisson (10) par rapport audit support (40), et #ç un dispositif de déplacement vertical (21, 36) du caisson entre ladite position haute et une position basse facilitant l'accès audit caisson (10).

IPC 8 full level  
**A47B 46/00** (2006.01); **A47B 51/00** (2006.01); **A47B 88/48** (2017.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 46/005** (2013.01); **A47B 51/00** (2013.01); **A47B 88/48** (2016.12); **A47B 2220/0011** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 5226714 A 19930713 - WRIGHT JACK V
- [A] JP 2001029146 A 20010206 - TSUCHIKAWA ZENJI
- [A] FR 2692119 A1 19931217 - GREZE ANDRE [FR]
- [A] WO 2005092148 A1 20051006 - DECOURIOUX GILBERT [CH]
- [A] US 1482172 A 19240129 - WEIS ANDREW L
- [A] US 402377 A 18890430
- [A] WO 0112014 A1 20010222 - LEE FURN LI [SG]

Cited by  
US11684155B2; US11864648B2; US11723457B2; WO2010021876A3; WO2018137017A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**FR 2906983 A1 20080418**; EP 1925236 A1 20080528

DOCDB simple family (application)  
**FR 0654311 A 20061017**; EP 07291264 A 20071017